
Protokół Nr 37/18

 

z posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych  z  10   maja  2018 r.  

Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  
w godzinach od 13ºº  do 15ºº.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności,

2) pan Krzysztof Czarnecki- Burmistrz Trzcianki,
3) pani Grażyna Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki,
4) pani Joanna Zieńko- skarbnik gminy,
5) pani Grażyna Kołotusza- kierownik referatu Spraw Społecznych.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie  otworzył  Przewodniczący  Komisji  pan  Czesław  Rogosz,  witając
wszystkich przybyłych gości i radnych.

Ad 2) Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji przedstawił  porządek posiedzenia, jak poniżej:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu komisji  Nr 36/18 z 17.04.2018 r.
4. Informacja o  realizacji Programu 500 Plus.
5. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok.
6. Analiza materiałów na sesję.
7. Sprawy wniesione do komisji:

8.Wnioski komisji.

9.Zakończenie posiedzenia.

Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu : za-  7 , przeciw-  0, wstrzymało 
się - 0.

Ad 3)  Przyjęcie protokołu komisji  Nr 36/18 z 17.04.2018 r.
Protokół Nr 36/18 z 17.04.2018 r. został przyjęty w głosowaniu: za- 7, przeciw-0,
wstrzymało się -0. 
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A 4)  Informacja o  realizacji Programu 500  Plus.
Pani  G.  Kołotusza  przestawiła  informacje  o  realizacji  Programu  „Rodzina

500+”, jak w załączeniu.
Poinformowała,  Program  „Rodzina  500+” to  rządowy  program  wsparcia  rodzin,
realizowany  od  1  kwietnia  2016  r.  Świadczenie  wychowawcze  mogą  otrzymać
rodzice oraz opiekunowie na dziecko do ukończenia 18. roku życia. Świadczenie na
pierwsze dziecko uwarunkowane jest progiem dochodowym, który wynosi 800,00zł
netto na jednego członka rodziny lub 1200,00zł gdy członkiem rodziny jest dziecko
niepełnosprawne.  Pierwsze dziecko oznacza to  najstarsze lub jedyne dziecko do
ukończenia 18. roku życia. Świadczenie na drugie i kolejne dziecko przysługuje bez
względu na dochody.
Z pomocy programu mogą skorzystać również rodziny, w których jeden z rodziców
pracuje poza granicami kraju. W tym przypadku decyzję o przyznaniu świadczenia
wychowawczego podejmuje wojewoda województwa.
W gminie Trzcianka program jest realizowany w Referacie Spraw Społecznych od
kwietnia 2016r. Wniosek o przyznanie świadczenia wychowawczego można złożyć
osobiście w Urzędzie Miejskim Trzcianki,  za pośrednictwem Poczty Polskiej  oraz
przez internet. E-wnioski można przesłać za pomocą portalu empatiamrpips.gov.pl,
PUE ZUS, ePUAP oraz bankowości elektronicznej. 
Świadczenia przyznawane są na okres zasiłkowy, który trwa od 1 października do  
30 września. Do programu można przystąpić w dowolnym momencie w przypadku
zmiany  sytuacji  rodzinnej  i  finansowej,  a  wypłata  należnych  świadczeń  będzie
ustalona od miesiąca, w którym wniosek zostanie złożony.
W trwającym obecnie  okresie  zasiłkowym od  1  października  2017r.  do  Referatu
Spraw Społecznych wpłynęło 1980 wniosków. Wnioski rozpatrywane są na bieżąco,
a aktualna liczba wydanych decyzji wynosi 1935. 
Kwota  wypłaconych  świadczeń  wychowawczych  500+  w  roku  2017  wyniosła:  
16 599 899,72 zł.
Kwota przyznanej dotacji dla gminy Trzcianka na rok 2018 wynosi: 15 438 379,00 zł.
Dalej  poinformowała  do  tej  pory  były  dwa  okresy  świadczenia   na  rok  od  1
października  do  1  września  roku  następnego.  Teraz  trwają  przygotowania  do
kolejnego  okresu  świadczenia.  W  tym  roku  osoby  mogą  pobrać  wnioski
elektronicznie od 1 lipca. Jeżeli chodzi o kwoty, które są wypłacane to jest to kwota
w wysokości  1.  270.000,00 zł.  Wpływa do urzędu do 40 wniosków miesięcznie.
Wnioski te są składane ze względu na zmianę sytuacji rodzinnej albo ze względu na
zmianę sytuacji finansowej, rodzą się kolejne dzieci, rodzice zmieniają pracę, tracą
pracę itd. Kwota dotacji, która jest przyznana na ten rok wynosi 15.438.379,00 zł. Na
bieżąco monitorowane są wydatki i co kwartał wnioskuje się do województwa czy te
plany chcemy zmienić czy nie.

Przewodniczący komisji zwrócił się z zapytaniem, w marcu była kwota wyższa
przyznana niż wykorzystana. 
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Pani G. Kołotusza wyjaśniła, miesięcznie zamawiamy do 27  danego miesiąca
na miesiąc następny, trudno jest przewidzieć ile tych naprawdę pieniędzy  wydamy,
więc  zamawianych jest trochę więcej. Dalej wyjaśniła sprawę wydawania decyzji.
Dodała,  miesięcznie  przedstawia  się  następująco  np.  wpływa  30  wniosków  i  te
wnioski  są  zazwyczaj  o  świadczenia  na  pierwsze   lub  kolejne  dziecko,  a  liczba
decyzji tj. 41 czyli to były min. decyzje uchylające.

Radny  W.  Perski  zwrócił  się  z  zapytaniem  odnośnie  kosztów   1,5%  czy
wystarczy to  na obsługę tego program, czy trzeba dołożyć do tego. Drugie pytanie,
jeśli jedno z rodziców pracuje za granicą weryfikuje to wojewoda-pytanie czy my
mamy wpływ na to. Jest dużo takich rodzin co oczekują,  otrzymują te świadczenie
wstecz z opóźnieniem, czy można by to trochę przyśpieszyć, czy jest taka możliwość.

Pani  G.  Kołotusza  wyjaśniła,  jeśli  chodzi  o  pierwsze  pytanie,  to  jest
wystarczająco środków  na  obsługę tego programu, część idzie na wynagrodzenia,
koszty utrzymania biur, materiały biurowe  szczególnie w okresie od lipca do końca
roku gdzie jest wydawanych bardzo dużo decyzji. Jeśli chodzi o drugie pytanie, to
urząd nie ma wpływu, jest trudna sytuacja w całej Polsce, nawet z pierwszego okresu
świadczenia nie wszystkie rodziny otrzymały świadczenia wychowawcze kiedy jeden
z rodziców przebywa za granicą. Rodzice wypełniają taki formularz o pobycie za
granicą  gdzie  wypisują  dane  pracodawcy  i  to  jest  wysyłane  w  komplecie  do
Poznania. Z naszej strony to co możliwe to robimy, staramy się co  trzy miesiące
wysyłać pismo monitujące, czyli takie ponaglające sprawę pytając na jakim etapie
jest   załatwienie sprawy. Od 1 stycznia br  wszystko przejął  wojewoda. Teraz jest
prawie roczne opóźnienie załatwiania sprawy. 

Ad 5)  Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok.
Wypracowanie  opinii o  sprawozdaniu  z  wykonania budżetu gminy Trzcianka za 
rok 2017 r ” w oparciu o:

1) Zarządzenie Nr 44/18 Burmistrza Trzcianki z dnia 26 marca 2018 r.  w sprawie

przedstawienia informacji o stanie mienia gminy Trzcianka,

2) Zarządzenie Nr 49/18 Burmistrza Trzcianki z dnia 28 marca 2018 r.  w sprawie

sprawozdania z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za

2017 rok, w tym:

a) sprawozdanie  z  wykonania planu finansowego Trzcianeckiego Domu Kultury,

b)  sprawozdanie  z  wykonania  planu  finansowego  Biblioteki  Publicznej  Miasta

i Gminy im. „Kazimiery Iłłakowiczówny”,
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c) sprawozdanie  z wykonania planu finansowego Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im.

„Wiktora Stachowiaka” w Trzciance, 

3) Zarządzenie Nr 50/18 Burmistrza Trzcianki z dnia 28 marca 2018 r.  w sprawie

sprawozdania  z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2017 rok,

4) Sprawozdanie finansowe  jednostki samorządowej:

a) bilans jednostki budżetowej sporządzony na dzień 31 grudnia 2017 r.,

b) rachunek zysków i strat jednostki na dzień 31.12.2017 r.,

c) zestawienie zmian w funduszu jednostki na dzień 31.12.2017 r.,

d) bilans z wykonania budżetu na dzień 31.12.2017 r.

Przewodnicząc  komisji  stwierdził,  że  te  ww.  materiały  były  zamieszczone

w hdsesja.pl.

Radny  P.  Starosta  stwierdził,  że  jako  członek  Komisji  Rewizyjnej  która

analizowała wykonanie budżetu gminy za 2017 r., jest wszystko w porządku, nie ma

zastrzeżeń.

Radny  E.  Joachimiak  dodał,  najważniejsze,  że  te  pieniądze  zostały  dobrze

policzone w sensie dochodów, że te wydatki można było zrealizować. 

Komisja  Spraw  Społecznych  w  dniu  10.05.2018  r.   pozytywnie  zaopiniowała
wykonanie budżetu za 2017 r., w głosowaniu: za -8, przeciw-0, wstrzymało się -0

Ad 6)  Analiza materiałów na sesję.
Członkowie komisji analizowali następujące  materiały na sesję:

1.Projekt  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  wzniesienie  Pomnika
Niepodległości  upamiętniającego  100-lecie  odzyskania  niepodległości  przez
Polskę.

Pan K. Czarnecki- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, przewodniczący  Społecznego
Komitetu Budowy Pomnika Niepodległości ma wystąpić na sesji i przedstawić temat
budowy  pomnika.  Dalej  dodał,  ten  temat  musi  być  przedłożony  radzie  i  po  tej
uchwale  ten teren który jest  przewidywany zostanie  przekazany na czas budowy
pomnika.

Przewodniczący komisji dodał, on też jest w tym komitecie, jest projekt -robiła
pani Wasyłyk ( będą duże monumenty ). Jest szukany wykonawca jak najtańszego,
trudno określić  koszty  na razie.  Na sesji  będzie  pan przewodniczący-  pan Klessa
i  przedstawi  wszystko.  Były  różne  koncepcje  miejsc,  w  końcu  zostało  wybrane
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miejsce na skwerze przy rondzie im. Aleksandra Wizy.

Radny A. Hałuszka stwierdził, że w uzasadnieniu do projektu uchwały powinna
być informacja, jak ma wyglądać ten pomnik. Wnioskuje o dołączenie projektu tego
pomnika ze strony Społecznego Komitetu Budowy Pomnika Niepodległości.  Należy
zwrócić się do Społecznego Komitetu o przedstawienie informacji  na sesji.

Radny  E.  Joachimiak  wnioskuje  aby  zwrócić  się  do   Komitetu  Budowy  
Pomnika Niepodległości, o  uszczegółowienie projektu.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. zapoznała się z projektem uchwały.

2.Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  powiatowi  
czarnkowsko-trzcianeckiemu.

Pani  G.  Zozula-Zastępca  Burmistrz  poinformowała,   uchwała  w  sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  powiatowi  czarnkowsko-trzcianeckiemu została  już
podjęta  przez  Radę  Miejską  Trzcianki  28  lutego  2018  r,  aby  ubiegać  się  o
dofinansowanie trzeba było tylko teraz dostosować zapis taki jaki jest w starostwie
powiatowym  w Czarnkowie.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

3.  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości,  zasad  udzielania
i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących kluby dziecięce  
na terenie gminy Trzcianka.

Pani  G.  Zozula-Zastępca  Burmistrz  poinformowała,  ta  uchwała  jest
podyktowana koniecznością dokonania zmiany poprzednio obowiązującej  uchwały
aby  taka  osoba  podmiot  prowadzący  kluby  dziecięce,  miała  możliwość  składania
wniosku o dotację celową, które w trakcie roku budżetowego zmieniły nazwę albo
przejęły już istniejący i dotowany przez gminę Trzcianka klub dziecięcy. 

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Rzymskokatolickiej Parafii p.w.
Św. Jana chrzciciela w Trzciance na wykonanie prac konserwatorskich  ołtarza
bocznego w kościele p.w. Św. Jana chrzciciela w Trzciance.

Pan K. Czarnecki- Burmistrz Trzcianki poinformował, to są pieniądze zapisane
w budżecie gminy. Projekt uchwały   uruchamia środki  na remont ołtarza bocznego.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  6 , przeciw- 0, wstrzymało się -2.

5.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/16  Rady Miejskiej
Trzcianki  z  dnia  30  czerwca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego
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parkowania na terenie  miasta  Trzcianki  oraz  wysokości  opłat  za  parkowanie
i sposobów ich pobierania.

Pan  K.  Czarnecki-  Burmistrz  Trzcianki  poinformował,  że  była  u  niego
delegacja  zrzeszenia kupców i handlowców gdzie jednym z postulatów było aby te
pierwsze  0,5  godziny  było  bezpłatne  czyli  dana  osoba   pobiera  kwit,  natomiast
pozostałe  kwoty  opłat  zostaną  podniesione  o  100%   i  w  ślad  za  tym  został
przygotowany ten projekt uchwały.

Radny A. Hałuszka podziękował burmistrzowi za zrealizowanie jego wniosku,
trochę szkoda, że nie idziemy w kierunku budowania takiego parkingu na zasadzie
barierek. Dalej dodał, może można by skosztorysować te koszty aby  zrobić wjazd i
wyjazd  z  parkingu  inie  potrzeba  wtedy  wysiadać  z  samochodu.  Zrobić  wjazd  od
strony ul. Sikorskiego jak jest wjazd a wyjazd bliżej kościoła. Te wjazdy powinny
mieć barierki a reszta ma oznakowanie pionowe.

Radny W. Perski zgadza się z radnym A. Hałuszką o zamontowanie barierek
wjazdowych i wyjazdowych z uwagi na to, że kto będzie pilnował opłat, kto będzie
kontrolował, w jaki sposób będzie weryfikacja osób które wjechały na ten parking to
nie będzie możliwe do zweryfikowania. Dalej dodał, jeśli idziemy w takim kierunku,
to lepiej ściągnąć ten parkomat i niech będzie jak do tej pory. Jest przeciwny temu
projektowi uchwały.

Przewodniczący komisji stwierdził, że spadną nam dochody jakie obecnie są na
dzień dzisiejszy a w przypadku tej uchwały będą to drastyczne spadki.

Radny A. Hałuszka  składa zapytanie, jaka firma będzie wykonywała zmianę
systemu płatnego parkowania.

Dalej dodał, może wystarczyłoby  zrobić jedną bramkę od strony ul.Sikorskiego przy
aptece, uważa, że ludziom nie będzie się opłacało  objeżdżać  naokoło aby wjechać za
darmo.

Członkowie komisji po krótkiej dyskusji wydali opinię do projektu uchwały.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r.  zaopiniowała projekt  uchwały    
w głosowaniu:  za-  3 , przeciw- 4, wstrzymało się -1.

6.Projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  
odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie gminy Trzcianka.

Pan K. Czarnecki- Burmistrz Trzcianki poinformował, że ten projekt został  
przygotowany przez Zakład Inżynierii Komunalnej i pani prezes wyjaśni wszelkie  
wątpliwości w tej sprawie.

Przewodniczący komisji poruszył problem na dzisiaj ZIK i rozlicza główne  
wodomierze i różnicą obciąża wspólnotę, jeśli ta woda nie została pobrana, to nie  
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szła do kanalizacji. Niech oni nie biorą za kanalizację, jak już chcą to niech biorą za 
wodę a nie za wszystko.

Pan K. Czarnecki- Burmistrz Trzcianki  dodał, ZIK nie będzie dochodził gdzie
ta woda ginie. Wewnątrz instalacji to już nie jest właścicielem ani gmina ani ZIK.
właścicielem jest wspólnota. Wspólnota powinna uszczelniać, zrobić aby ta woda nie
rozchodziła się.

Członkowie komisji mieli wątpliwości, co do rozliczenia wody, czyli  jak odbywała
się praktyczne rozliczenie między licznikiem głównym a licznikami użytkowników.

Radny A. Hałuszka zwraca się z wnioskiem o wyjaśnienie  realizacji   § 20
regulaminu -  jakie są praktyczne przykłady jego realizacji.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. zapoznała się z projektem uchwały.

7.Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego gminy Trzcianka w obrębie geodezyjnym Rychlik.

Pan  K.  Czarnecki  dodał,  jest  to  temat   hodowli  świń  w  Rychliku,   dot.
wyłożenia  planu,  jest  tam  ograniczenie  możliwości  rozbudowy,  narzuca  pewne
nasadzenia zieleni. Bardzo dużo postulatów zgłoszonych przez państwo Mareckich i
stowarzyszenie, zostało  ujęte w projekcie uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  5 ,przeciw- 0, wstrzymało się -3.

8.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Soplica”.

Pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza poinformowała, jest tu osiem projektów uchwał
dot. nowych  pomników przyrody zlokalizowane w Nowej Wsi przy kościele.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

9.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Kmicic”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

10.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Sobieski”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Tadeusz”.
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Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

12.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Zagłoba”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

13.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Wołodyjowski”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

14.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Telimena”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

15.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie
„Gerwazy i Protazy”.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

16.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.

Pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza poinformował, rada miejska otrzymała pismo
z  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska   w  Poznaniu   w  sprawie
przekazania  do załatwienia  wg kompetencji  skargi  złożonej  przez  Stowarzyszenie
„  W  zgodzie  z  Naturą”  w  części  dot.  Burmistrza  Trzcianki.  Na  to  został
przygotowany  ten  projekt  uchwały.  Dotyczy   łamania  przepisów postępowania  z
odpadami przez radnego Rady Miejskiej Trzcianki – Mariusza Łuczaka.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt  
uchwały w głosowaniu:  za-  5 , przeciw- 0, wstrzymało się -3.

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy  
Trzcianka w 2018 roku.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza poinformowała, została zmieniona pierwotna
uchwała z uwagi na to,że w sprawie wykazu kąpielisk. W tej chwili są dwa projekty
uchwał  ponieważ  wykaz  kąpielisk  powinien  mieć  opinię  Polskich  Wód  a  sezon
kąpielowy jest to uchwała Rady Miejskiej Trzcianki. W tej chwili będzie tylko wykaz
kąpielisk, mamy pozytywną opinię Polskich Wód na ten temat.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt

8



uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

18. Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 
Trzcianka.

Komisja Spraw Społecznych w dniu 10.05.2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w głosowaniu:  za-  8 , przeciw- 0, wstrzymało się -0.

Ad 7)  Sprawy wniesione do komisji:

Członkowie komisji otrzymali  od Burmistrza Trzcianki informację o treści: Ocena
zasobów pomocy społecznej,  pismo z dnia 26.04.2018r Nr RSS.030.1.20118.GK, jak
w załączeniu. 

Ad 8) Wnioski komisji.

Radni W. Natkaniec i A. Hałuszka zwracają  się z wnioskiem do Przewodniczącego
Rady Miejskiej Trzcianki o przesunięcie w porządku sesji Rady Miejskiej Trzcianki
w dniu 17 maja 2018 r.  punktu 22 „Informacje stowarzyszeń działających na terenie
gminy Trzcianka”   na początek  porządku sesji.

Ad 9 ) Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Wiceprzewodniczący  Komisji
podziękował wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

     Protokolant                      Przewodniczący Komisji

Danuta Komarnicka         Czesław Rogosz
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